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Protokół Nr XXXVII/2017 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 30 listopada 2017 r. 
 

XXXVII sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300  Przewodniczący 
Rady Powiatu Andrzej Butra. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 
naczelników wydziałów i kierowników jednostek a także zaproszonego gościa Wojskowego 
Komendanta Uzupełnień pana pułkownika Zbigniewa Garbosia, a następnie stwierdził,  
że w dniu dzisiejszym podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych jest 18 
radnych. Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który 
przedstawia się następująco:  
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z XXXVI sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał: 
a/zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017, 
b/zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
4.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
5.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  
od 27.10.2017 r. do 14.11.2017 r. 
6. Wolne wnioski i zapytania.  
7. Zamknięcie obrad. 
 
Radni nie wnieśli zapytań do porządku obrad i jednogłośnie zatwierdzili powyższy  porządek 
obrad.  Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił  protokół z XXXV sesji, radni nie wnieśli 
żadnych zapytań i uwag do powyższego protokołu i jednogłośnie go przyjęli.  

 
Do punktu 2 porządku obrad 

 
Nie wniesiono zapytań i interpelacji.  
 

Do punktu 3a  porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kluczborku przedstawił projekt uchwały zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017. 
Głos zabrał pan Starosta, który w imieniu zarządu powiatu wystąpił z wnioskiem o wniesienie 
autopoprawki do projektu powyższej uchwały. Pan Starosta stwierdził, że radni otrzymali 
projekt autopoprawki przed sesją. Pan Starosta poinformował, że kształt autopoprawki 
wynika z przesunięcia pomiędzy paragrafami w rozdziale działalność placówek opiekuńczo-
wychowawczych w kwocie 757 zł. Pan Starosta wyjaśnił, że  związane jest to z faktem, że już  
po obradach komisji otrzymano informację o umieszczeniu dziecka pochodzącego z powiatu 
kluczborskiego w placówce opiekuńczo-wychowawczej w innym powiecie. Niniejsza 
autopoprawka wprowadza zmiany w planie dotacji celowej dla jednostek sektora finansów 
publicznych poprzez utworzenie planu na przekazanie dotacji do Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Opolu w celu pokrycia kosztów utrzymania dziecka pochodzącego  
z powiatu kluczborskiego w placówce opiekuńczo – wychowawczej. Radni nie wnieśli 
zapytań do powyższej autopoprawki więc Przewodniczący Rady poddał powyższą 
autopoprawkę pod głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli powyższą autopoprawkę. Kolejno 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie 
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uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017. W powyższym projekcie 
wprowadza się zmiany w Uchwale Nr XXVII/178/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2017 w planie dochodów budżetu 
powiatu, powodujące zwiększenie planowanych dochodów o kwotę 368.234,00 zł, w tym 
zwiększenie dochodów bieżących w kwocie 368.234,00 zł.  Wprowadza się zmiany w planie 
wydatków budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 
368.234,00 zł, w tym zwiększenie wydatków bieżących w kwocie 368.234,00 zł, zwiększono 
dotację podmiotową na wypłatę dotacji dla szkół niepublicznych powiatu kluczborskiego. 
Zmniejszono dotację celową dla powiatu namysłowskiego w celu pokrycia kosztów 
utrzymania dziecka pochodzącego z powiatu kluczborskiego w placówce opiekuńczo – 
wychowawczej. Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały  
i Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały wraz ze zgłoszoną 
do niego autopoprawką zarządu powiatu. Radni  jednogłośnie podjęli Uchwałę  
Nr XXXVII/232/2017 w powyższej sprawie.  

 
Do punktu 3b porządku obrad 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Zmiany zostały dokonane w celu zapewnienia zgodności budżetu 
powiatu z wieloletnia prognozą finansową, zwiększono dochody bieżące o kwotę 436.157.32, 
zwiększono wydatki bieżące o kwotę  436.157.32. Ponadto dokonano aktualizacji 
przedsięwzięć w zadaniach bieżących pn. „Szkoła przyszłości” oraz „Fun and 
currilulumorlented exercises for Information technology”. Wprowadzono nowe 
przedsięwzięcie w zadaniach bieżących pn. „Gifted european mathematicians”. Radni nie 
wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały i jednogłośnie podjęli uchwałę  
Nr XXXVII.233 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 

Nie wniesiono zapytań i interpelacji, nie udzielono odpowiedzi. 
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu  
w Kluczborku za okres od 27.10.2017 r. do 14.11.2017 r. Głos zabrała radna Irena Kielar, 
która poruszyła kwestię dot. dofinansowania ze środków rezerwy ogólnej zadania 
realizowanego przez jednostkę z zakresu inwestycji i remontów. Głos zabrał pan Starosta, 
który wyjaśnił, że co roku właściwy minister informuje nas o możliwości ubiegania się  
o środki na zadania drogowe, termin składania wniosków trwa do 28 lutego, chodzi tutaj  
o inwestycje dotyczące infrastruktury budowlanej, chodzi głównie o  drogi-mosty i obiekty 
tego typu. Pan Starosta wyjaśnił, że powiat tu nie mamy możliwości uzyskania środków.  
Na dzień dzisiejszy większość remontów na obiektach mostowych jest wykonana, obecnie nie 
posiadamy żadnej dokumentacji w sprawie remontu obiektu mostowego. Pan Starosta dodał, 
że o środki te zwracają się samorządy z całej Polski, jest więc bardzo duża konkurencja a są 
to środki bardzo ograniczone. Pan Starosta dodał, że są potrzeby w naszym powiecie jeżeli 
chodzi o obiekty mostowe, ale są to bardzo kosztowne inwestycje a nie ma możliwości 
uzyskania tego typu środków.  | 
Kolejno radna Wioletta Kardas zapytała czy 8 tys. zł. na remonty masą bitumiczną są już 
wykorzystane i czy jest jakiś harmonogram dotyczący powyższych remontów. Pan Starosta 
odpowiedział, że jest to materiał przeznaczony na doraźne remonty w sezonie zimowym, jest 
to materiał, który używa się do naprawienia dróg, pozostaje on w dyspozycji ZDP do 

 



3 
 

doraźnego wykorzystania. Nie wniesiono więcej zapytań i jednogłośnie zatwierdzono 
powyższe sprawozdanie zarządu powiatu. 

 
Do punktu 6 porządku obrad 

 
W wolnych wnioskach Przewodniczący Rady przedstawił propozycję wzięcia udziału  
w ogólnopolskim halowym turnieju piłki nożnej samorządowców, kto chce może z tego 
skorzystać.  
Kolejno Przewodniczący Rady odczytał pismo Zarządu Polskiej Grupy Medycznej 
informujące, że w wyniku postępowania konkursowego przeprowadzonego przez opolski 
NFZ  centrum kardiologii w Kluczborku otrzymało kontrakt i podpisało umowę na realizację 
świadczeń kardiologicznych w zakresie kardiologia i hospitalizacja. Polska Grupa Medyczna 
od listopada 2017 r. rozpocznie przeprowadzanie zabiegów ablacji.  
Kolejno Przewodniczący Rady oddał głos Wojskowemu Komendantowi Uzupełnień  
w Brzegu - panu pułkownikowi Zbigniewowi Garbosiowi, który wręczył podziękowanie panu 
Staroście za współpracę w zakresie obronności. 
Pan płk Zbigniew Garboś przypomniał o rocznicach 150 rocznicy urodzin Józefa 
Piłsudzkiego, oraz prezydenta Ignacego Mościckiego oraz podziękował również za 
współpracę w ćwiczeniach przeprowadzonych październiku w gminie Kluczbork i powiecie.  
Kolejno płk Zbigniew Garboś podziękował panu Staroście za promocję Wojska polskiego, 
wsparcie i dobrą współpracę na szczeblu powiatu. 
Pan Starosta podziękował za to wyróżnienie. Pan Starosta zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi  
o działania związane z obronnością, to jest to głównie praca Naczelnika Wydziału Spraw 
Obywatelskich, Zarządzania Kryzysowego i Promocji Zdrowia pana Mieczysława 
Zalecińskiego oraz jego współpracowników.  
Kolejno płk Zbigniew Garboś wręczył rekomendację objęcia patronatem klasy mundurowej 
ZSLT w Kluczborku panu Piotrowi Sitnikowi - Dyrektorowi ZSLT w Kluczborku. 
 

Do punktu 7 porządku obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz. 13.30 zamknął XXXVII sesję Rady Powiatu  
w Kluczborku. Na tym protokół zakończono.  

       
 
 
 
 
 

       Przewodniczący Rady Powiatu  
       w Kluczborku 
       Andrzej Butra 

 
 

 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


